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Protokół nr 6/2023                                                                                                 

z posiedzenia LIII Sesji zwyczajnej                                                                          

VI kadencji Rady Powiatu w Legionowie  

WAK.0002.6.2023 

LIII Sesja Rady Powiatu w Legionowie w dniu 26 czerwca 2023 roku odbyła się          

w auli Starostwa Powiatowego w Legionowie.  

Obrady rozpoczęto 26 czerwca 2023 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 13:42 tego 

samego dnia. 

 

1. Otwarcie obrad. 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Powiatu w Legionowie Pan Leszek Smuniewski, 

witając Radnych, Gości oraz pozostałych członków obrad.  

Lista Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu (obecność potwierdzona przez 

Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie). 

Lista Gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu (obecność potwierdzona przez 

Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie). 

W posiedzeniu wzięło udział 23 członków Rady Powiatu w Legionowie: 

1. Aleksandra Bednarek 

2. Agnieszka Borkowska 

3. Piotr Choroś 

4. Przemysław Cichocki 

5. Zenon Durka 

6. Anna Gajewska 

7. Zbigniew Garbaczewski 

8. Mirosław Kado 

9. Michał Kobrzyński 

10. Izabela Kownacka 

11. Grzegorz Kubalski 

12. Zenon Kuska 

13. Konrad Michalski 

14. Agnieszka Powała 

15. Wiesław Antoni Smoczyński 

16. Leszek Smuniewski 

17. Sylwester Sokolnicki 

18. Artur Stankiewicz 

19. Jacek Szczepański 

20. Mariusz Śledziewski 

21. Tomasz Talarski 

22. Robert Wróbel 
23. Grzegorz Zbroch 
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Przewodniczący Rady Pan Leszek Smuniewski poinformował zebranych, że „na mocy         

art. 15 ust. 1a ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym, obrady Rady 

Powiatu w Legionowie są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących 

obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w BIP Powiatu Legionowskiego oraz             

na stronie internetowej Powiatu Legionowskiego. Tablica informacyjna usytuowana jest 

przed wejściem do sali obrad. Jeśli Państwa obecność na sesji Rady Powiatu nie jest 

związana z wykonywaniem obowiązków służbowych i nie życzą sobie Państwo, aby ich 
wypowiedzi lub wizerunek zostały utrwalone, uprzejmie proszę o opuszczenie sali obrad”. 

 

 

2. Informacja o porządku obrad. 

Przewodniczący Rady powiedział, że do przedstawionego porządku obrad - stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu, nie wpłynął żaden wniosek z propozycją wprowadzenia 

zmian. Zapytał, czy w chwili obecnej któryś z Radnych chciałby wnieść jakieś sugestie 

dotyczące porządku obrad. W związku z brakiem uwag, Pan Leszek Smuniewski stwierdził, 

że porządek obrad został zaakceptowany. Przystąpił do jego realizacji. 

 

 

 
3. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie. 

Pan Leszek Smuniewski powiedział, że w okresie od dnia 26.05.2023 r. do dnia 

22.06.2023 r., wpłynęły do Biura Rady lub bezpośrednio do Przewodniczącego Rady 

następujące pisma: 

1) petycja  ws. powołania Młodzieżowej Rady Powiatu; 

Dodał, że petycja została skierowana do Komisji, Skarg, Wniosków i Petycji, 

rozpatrzona zostanie najprawdopodobniej na Sesji Rady Powiatu w Legionowie, 

planowanej w dniu 28 sierpnia br.; 

2) pismo od mieszkańca Legionowa w sprawie ścieżki rowerowej biegnącej wzdłuż 

DW 631 na odcinku od Wieliszewa do ronda w Zegrzu; 

Nadmienił, że wniosek zostanie przekazany do Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji; 

3) odpowiedź na pytanie Pana Michała Kobrzyńskiego zadane podczas Sesji Rady 

Powiatu w Legionowie w dniu 29 maja br., dotyczące kosztów realizacji 

„Programu współpracy Powiatu Legionowskiego z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na rok 2022” – stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu; 

Dodał, że odpowiedź została przekazana Panu Michałowi Kobrzyńskiemu 

elektronicznie;   

4) prośba o wsparcie:  

a) Pani Marty C. – stanowi załącznik nr 5 do protokołu; 

b) Pani Maliny – stanowi załącznik nr 6 do protokołu; 

c) 5-letniej Poli – stanowi załącznik nr 7 do protokołu; 

5) zaproszenia od: 

a) Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Legionowie na Plener 

Malarski „Chodź pomaluj mój świat” – stanowi załącznik nr 8 do protokołu; 

Dodał, że zaproszenie zostało przesłane Radnym drogą elektroniczną; 
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b) Koła Gospodyń Wiejskich Chotomów na piknik rodzinny z atrakcjami pod 

hasłem: „Rośnij zdrowo i sportowo” – stanowi załącznik nr 9 do protokołu; 

Nadmienił, że zaproszenie zostało przesłane Radnym drogą elektroniczną; 

c) Prezesa Zarządu Zespołu Ochrony Pamięci Armii Krajowej „Brzozów”            

na uroczystości z okazji 80. rocznicy bohaterskiej śmierci czterech 

podchorążych osłaniających transport alianckiej broni zrzutowej – stanowi 

załącznik nr 10 do protokołu; 

Dodał, że zaproszenie zostało przesłane Radnym drogą elektroniczną. 

 
Przewodniczący Rady powiedział, że wszystkie pisma są dostępne w Biurze Rady i zachęca 

do zapoznania się.  

 

 

 

4. Sprawozdanie Starosty o pracach Zarządu i informacje Starosty 

Legionowskiego. 

Starosta Legionowski przedstawił prezentację na temat najważniejszych, bieżących 

prac na terenie Powiatu Legionowskiego – stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Szczegółowe informacje dotyczące pracy Zarządu Powiatu Legionowskiego oraz 

poszczególnych komórek organizacyjnych Starostwa Powiatowego w Legionowie, Radni 

otrzymali w formie elektronicznej. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Nadmienił, że jeżeli są pytania, to oczywiście zostaną udzielone odpowiedzi. 

Przewodniczący Rady podziękował za przedstawienie sprawozdania i zaproponował 

dyskusję, w której kolejno udział wzięli.  

Pan Wiesław Smoczyński powiedział, że wbrew jego pesymistycznym obawom, przejazd 

kolejowy w Zegrzu jest bardzo dobrze oznakowany, nie jest zauważalny duży zator 

pojazdów i funkcjonuje poprawnie. W jego ocenie peron „Wieliszew Centrum” będzie 

użytkowany przez niewielu mieszkańców, z uwagi na to, że w pobliżu nie ma parkingu. 

Uważa, że zarówno Zarząd Powiatu, jak również Gmina Nieporęt i Gmina Wieliszew, 
powinni być zainteresowani powstaniem parkingu w tym rejonie.    

Pan Michał Kobrzyński nawiązał do kolei i istniejącej sytuacji przed rondem w Zegrzu. 

Nadmienił, że przez Wieliszew jest ścieżka rowerowa, która kończy się „na barierce” przed 
rondem. Zapytał, czy Zarząd Powiatu podejmował jakieś działania w tym zakresie?  

Pan Sylwester Sokolnicki powiedział, że przebudowa drogi krajowej Nr 61  połączy ścieżkę 

rowerową. Projekt ścieżki rowerowej zawarty jest również w projekcie zaplanowanej 

przebudowy drogi wojewódzkiej Nr 631 w kierunku Warszawy. Dodał, że trudno określić, 

czy ta ścieżka będzie kontynuowana w stronę Wieliszewa, gdzie istnieje ścieżka poza 

pasem drogowym. Zaznaczył, że inwestor PKP zakończył budowę na granicy swojej 
inwestycji.    

Pan Leszek Smuniewski odniósł się do podpisanej umowy na realizację skrzyżowania – 

ronda u zbiegu ul. Jagiellońskiej i ul. Słowackiego w Legionowie. Zapytał, czy jest szansa, 

że ta inwestycja rozpocznie się w okresie wakacyjnym i jaki jest termin realizacji tego 
zadania? 
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Pan Sylwester Sokolnicki powiedział, że zostało uzgodnione z Prezydentem Miasta 

Legionowo, że inwestycja rozpocznie się po zakończonych inwestycjach, które są aktualnie 
prowadzone w mieście.   

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń, Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji 

kolejnego punktu porządku obrad. 

 

 

 

5. Rozpatrzenie Raportu o stanie Powiatu Legionowskiego za 2022 rok. Debata 
nad raportem. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Sekretarza Powiatu o przedstawienie 

Raportu o stanie powiatu. Nadmienił, że Raport o stanie powiatu został przekazany Radnym 
drogą elektroniczną 31.05.br. – stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Pan Paweł Trawkowski powiedział, że Raport o stanie powiatu jest dokumentem 

przedkładanym corocznie Radzie Powiatu przez Zarząd Powiatu. Nadmienił, że jest to 

dokument, w którym zawarte są informacje dotyczące działalności Rady Powiatu i Zarządu 

Powiatu oraz polityk, programów, strategii. Dodał, że teraz omówi kilka najważniejszych 

elementów, których szczegóły zawarte są w Raporcie. 

 

Przedstawił prezentację - stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie i otworzył debatę nad raportem.      

Nadmienił, że zgodnie z ustawą o samorządzie powiatowym, podczas debaty nad raportem, 

głos mogą zabierać również mieszkańcy powiatu, ale na ten moment taki wniosek nie 

wpłynął.  

Pan Wiesław Smoczyński powiedział, że wnioski jakie można wyciągnąć z danych 

przedstawionych w Raporcie, mogą być wskazówką co można robić dalej. Dodał, że 

zadowalającą inwestycją w powiecie jest LO w Stanisławowie Pierwszym oraz budowa dróg 

i kolei. Nadmienił, że zaskakuje go duża dysproporcja niektórych pozycji budżetowych:   

 

1) wydatki majątkowe: 37.606.934,51 zł w roku 2022, a 14.951.413,34 zł w roku 

2021; 

2) w roku 2021 nadwyżka 15.877.186,08 zł, a w roku 2022 deficyt 13.448.290,65 zł; 

3) przychody ogółem w roku 2021 wyniosły 22.793.843,06 zł, natomiast w roku 2022 

37.133.078,58; 

4) nadwyżka z lat ubiegłych: w roku 2021 10.982.840,94 zł, a w roku 2022 

17.941.013,96 zł; 

5) wolne środki w roku 2021 – 3.550.283,14 zł, w roku 2022 – 2.012.332,58; 

6) niewykorzystane środki pieniężne w roku 2021 - 8.101.150,00 zł, w roku 2022 – 

16.988.969,09 zł. 

 

Dodał. że zauważa iż Zarząd Powiatu bardzo się stara, żeby realizować wszystkie zadania. 

Pan Leszek Smuniewski powiedział, że dość szybko się zwiększa liczba mieszkańców w 

Powiecie Legionowskim, a to bardzo cieszy, bo dowodzi, że powiat jest atrakcyjny dla 
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mieszkańców, że jest postrzegany jako bezpieczny powiat, w którym są stworzone dobre 

warunki. Cieszy również dlatego, że od lat wiadomym jest, iż Powiat Legionowski jest w 

topie powiatów, które wydają pozwolenia na budowę. Dodał, że bardzo niepokojące byłoby 

to, że rekordowa liczba pozwoleń na budowę nie przekładała się na zwiększenie liczby 

mieszkańców. Z drugiej strony zmusza to też do refleksji, że jako organ 

współodpowiedzialny z samorządem gminnym za tworzenie warunków do mieszkania dla 

obywateli, ta odpowiedzialność rośnie. Związane są z tym również większe potrzeby, 

zwiększona liczba potrzebnej infrastruktury drogowej, oświatowej, socjalnej i zdrowotnej, 

co jest dużym wyzwaniem. Zaznaczył, że Strategia Rozwoju Powiatu Legionowskiego, która 

wygasa w roku 2025, która z całą pewnością nie uwzględniała aż tak dynamicznego 

rozwoju w zakresie zwiększenia liczby ludności, jest dokumentem, który zdecydowanie 

musi to uwzględnić w założeniach. Zachęcał Radnych, aby przynajmniej próbowali tworzyć 

zarys Strategii, ponieważ doświadczenie zdobyte podczas ostatnich 5 lat, może okazać się 
bezcenne pod kątem stworzenia szkicu dla nowej Strategii.     

Pan Robert Wróbel złożył gratulacje na ręce Starosty Legionowskiego za utrzymanie i 

prowadzenie wysokiego poziomu obsługi administracyjnej mieszkańców w Powiecie 

Legionowskim przez pracowników Starostwa Powiatowego.   

Pan Mirosław Kado powiedział, że Wieliszew w przeciągu 5- 6 lat jest bardziej zaludniony 

o 100 %. Dodał, że obecnie planowana jest budowa kolejnego osiedla w Kałuszynie i władze 

gminy poprosiły o raport dotyczący oddziaływania na środowisko. Powiedział, że może 

warto by się zastanowić, aby w tej chwili, w przypadku każdego zorganizowanego 

budownictwa żądać dokładnego raportu oddziaływania na środowisko oraz informacji, czy 

przez nowych mieszkańców nie będą zablokowane drogi, ponieważ mieszkańców 
przybywa, pojazdów również, a nowych dróg nie.  

Kolejno zapytał, czy w przypadku prowadzonych inwestycji jak wykonawca wygrywa 
przetarg, to harmonogram prac już jest uzgodniony, czy dopiero później?     

Pani Anna Gajewska powiedziała, że jest zdziwiona tak wysokim wzrostem ludności w 

Powiecie Legionowskim. Dodała, że w jej ocenie dużo mieszkańców jest jeszcze 

niezameldowanych, zwłaszcza na terenach wiejskich. Dodała, że jest to np. widoczne po 

przepełnionych szkołach. Nadmieniła, że również uważa, że projekt nowej Strategii 

powinien już być planowany. Zaznaczyła, że budowa LO w Stanisławowie Pierwszym to 

jedna z najbardziej potrzebnych inwestycji w powiecie. Zwróciła uwagę, że w Raporcie 

widoczne jest jak wzrosła liczba mieszkańców, przy jednoczesnym spadku liczby 

urzędników zatrudnionych w Starostwie Powiatowym i zachowanym na bardzo wysokim 

poziomie obsługi tych mieszkańców. Złożyła również gratulacje Staroście Legionowskiemu 
za „prowadzenie tego”.   

Pan Zbigniew Garbaczewski nawiązał do Trasy Mostowej, która przebiegała do trasy 

Olszynki Grochowskiej i została zlikwidowana. Zwrócił uwagę, że teraz widoczne jest na 

przykładzie rozwoju Gminy Wieliszew, że ta droga jest niezbędna. Dodał, że przekazanie 

tej drogi z pozycji województwa do powiatu, blokuje jej budowę. W ocenie Radnego ta 

droga powinna wrócić do planów wojewódzkich, ponieważ województwo ma większe środki 

finansowe na takie inwestycje. Zwrócił się z apelem, aby rozpocząć rozmowy w tym 
zakresie, ponieważ ruch na terenie powiatu jest bardzo często zablokowany. 

Następnie nawiązał do tematu oświaty w powiecie. Nawiązał do rozmów sprzed 4 lat, na 

temat zmniejszenia liczby uczniów w szkołach powiatowych. Nadmienił, że obecnie 

sytuacja jest taka, że uczniów jest bardzo dużo. Dodał, że bardzo dobrze, iż powstaje LO 

w Gminie Nieporęt. Nadmienił, że już od wielu lat jest wniosek w sprawie budowy szkoły w 

Jabłonnie, gdzie jest teren, który można pozyskać, a właścicielem terenu jest Polska 

Akademia Nauk. Zwrócił się z apelem do Zarządu Powiatu, aby wznowił starania w tym 
temacie.  
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Odniósł się również do kwestii budowy wałów przeciwpowodziowych. Dodał, że na początku 

kadencji wydawało się, że pozwolenie na budowę już będzie wydane. Po czym pojawiła się 

nowa organizacja – Wody Polskie i temat został zatrzymany. Na ten moment nie ma 

pewności, czy to pozwolenie na budowę zostanie wydane do końca br. Dodał, że często 

porusza się po wałach i widoczne jest tam rycie dzików. Nadmienił, że wał został częściowo 

wykoszony, a naruszanie wałów przez zwierzęta jest bardzo groźne. Nadmienił, że należy 
zwrócić uwagę, aby te wały były koszone, ponieważ zwierzęta je niszczą. 

Pan Mirosław Kado odniósł się do wypowiedzi Pana Zbigniewa Garbaczewskiego. 

Powiedział, że ma trochę inne zdanie jeżeli chodzi o szkoły, ponieważ przybywa 

mieszkańców, ale chodzi głównie o szkolnictwo podstawowe. Powiedział, że w Gminie 
Wieliszew w ciągu 5 lat rozbudowano 2 szkoły.  

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń, Przewodniczący Rady zakończył debatę i 

przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.   

 

 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie 
udzielenia wotum zaufania Zarządowi Powiatu w Legionowie. 

Przewodniczący Rady powiedział, że podjęcie przedmiotowej uchwały jest 

konsekwencją przeprowadzonej analizy raportu o stanie powiatu za 2022 rok. Dodał, że 

nie udzielenie wotum zaufania Zarządowi Powiatu jest równoznaczne z jednoczesnym 

wnioskiem o odwołanie Zarządu Powiatu. Przystąpił do procedury głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie udzielenia wotum 
zaufania Zarządowi Powiatu w Legionowie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Anna Gajewska, Mirosław Kado, Izabela Kownacka, 

Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Wiesław Antoni Smoczyński, Leszek 

Smuniewski, Artur Stankiewicz, Mariusz Śledziewski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Zenon Durka, Zbigniew Garbaczewski, 

Michał Kobrzyński, Jacek Szczepański, Tomasz Talarski 

BRAK GŁOSU (1) 

Sylwester Sokolnicki 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Powała 

Przewodniczący Rady poinformował, że wotum zaufania Zarządowi Powiatu w Legionowie 
zostało udzielone. Na sali rozległy się oklaski. 

Uchwała Nr 335/LIII/2023 Rady Powiatu w Legionowie w sprawie udzielenia wotum 
zaufania Zarządowi Powiatu w Legionowie – stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
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7. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania 
budżetu Powiatu Legionowskiego za 2022 r.: 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Starosty Legionowskiego o omówienie 
tematu. 

a) przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu za 2022 r. – 

stanowi załącznik nr 16 do protokołu; 

b) przedstawienie sprawozdania finansowego za 2022 r. – stanowi 

załącznik nr 17 do protokołu; 

c) informacja o stanie mienia Powiatu Legionowskiego; 

Pan Sylwester Sokolnicki, a następnie Pani Katarzyna Rembelska przedstawili prezentację 

poświęconą wykonaniu budżetu powiatu za 2022 rok - stanowi załącznik nr 18                   

do protokołu.   

Pan Sylwester Sokolnicki powiedział, że w pracy wspólnot samorządowych jest wiele 

wydarzeń, które koncentrują uwagę niemal całej społeczności lokalnej. Pierwszy z nich to 

uchwalenie budżetu, a drugi jego rozliczenie. Zaznaczył, że dzisiaj właśnie w imieniu 

Zarządu Powiatu, wspólnie ze Skarbnikiem Powiatu Legionowskiego przedstawi 

sprawozdanie z realizacji budżetu za 2022 rok. 

Złożył podziękowanie za wspólną pracę Radzie Powiatu, Przewodniczącemu Rady, za 

wszelkie wnioski, sugestie i dyskusje jakie odbywały się zarówno na posiedzeniach Rady 

Powiatu w Legionowie, jak i poszczególnych komisji. Podziękowania skierował również do 

członków Zarządu Powiatu, dyrektorów, kierowników jednostek organizacyjnych powiatu 

oraz naczelników wydziałów Starostwa Powiatowego oraz pracowników. Podziękował 

również Skarbnikowi Powiatu Legionowskiego.   

Pani Katarzyna Rembelska złożyła podziękowanie wszystkim Radnym, za kolejny rok 

wspólnej pracy – za ich przychylność, sugestie i uwagi. Podziękowała również Zarządowi 

Powiatu, Staroście Legionowskiemu, Sekretarzowi Powiatu Legionowskiego. Podziękowania 

za zaangażowanie, dyspozycyjność i bezcenny wkład pracy, skierowała zarówno do Zespołu 

ds. Analiz i Budżetu, jak i Wydziału Finansowo – Księgowego oraz Kierowników, 

Dyrektorów, Księgowych wszystkich jednostek powiatowych, a także Naczelników, 

Kierowników i wszystkich pracowników Starostwa Powiatowego w Legionowie. 

Przewodniczący Rady podziękował za przedstawienie szczegółowych danych. 

d) odczytanie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie        

w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Zarząd Powiatu                

w Legionowie sprawozdaniu z wykonania budżetu Powiatu 

Legionowskiego za 2022 r.; 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Wiceprzewodniczącego Rady o odczytanie 

uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie w sprawie wydania opinii                     

o przedłożonym przez Zarząd Powiatu w Legionowie sprawozdaniu z wykonania budżetu 

Powiatu Legionowskiego za 2022 r. 

Pan Robert Wróbel odczytał opinię RIO w Warszawie – stanowi załącznik nr 19                      

do protokołu. 
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e) dyskusja. 

Przewodniczący Rady zaproponował dyskusję w omawianej sprawie. W związku          

z brakiem zgłoszeń, przystąpił do procedury głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu 
Legionowskiego za 2022 r.: 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, 

Wiesław Antoni Smoczyński, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, 

Jacek Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz Talarski, Grzegorz Zbroch 

BRAK GŁOSU (1) 
Robert Wróbel 

Przewodniczący Rady powiedział, że z powodu problemów technicznych w głosowaniu nie 
mógł wziąć udziału Pan Robert Wróbel.  

Uchwała Nr 336/LIII/2023 Rady Powiatu w Legionowie w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu 
Legionowskiego za 2022 r. – stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

 

 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie 

udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu w Legionowie z tytułu wykonania 
budżetu za 2022 rok: 

a) zapoznanie ze stanowiskiem Komisji Rewizyjnej w sprawie wniosku                       
o udzielenie absolutorium; 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej                

o przedstawienie stanowiska komisji w sprawie udzielenia absolutorium. 

Pan Tomasz Talarski omówił wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 

Zarządowi Powiatu – stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

b) odczytanie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie          

w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu        

w Legionowie w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu       

w Legionowie za 2022 rok; 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Wiceprzewodniczącego Rady o odczytanie 

uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie w sprawie zaopiniowania wniosku 



9 

 

Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Legionowie w sprawie udzielenia absolutorium 

Zarządowi Powiatu w Legionowie za 2022 rok. 

Pan Robert Wróbel odczytał opinię RIO – stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

c) dyskusja. 

Przewodniczący Rady zaproponował dyskusję w omawianej sprawie, w której kolejno udział 

wzięli.  

Pani Anna Gajewska w imieniu Klubu Bezpartyjnych Samorządowców powiedziała, że 

członkowie Klubu będą głosować za udzieleniem absolutorium Zarządowi Powiatu z tytułu 

wykonania budżetu za 2022 rok. Dodała, że zrealizowany budżet to ogromne problemy, 

Zarząd Powiatu musiał przeciwstawić się inflacji. Przekazała gratulacje Zarządowi Powiatu. 

Dodała, że na inwestycje zostało przeznaczone ponad 37 mln. zł, a 17,5 mln zł zostało 

przeznaczone ze środków własnych powiatu, pozostała kwota została pozyskana ze 

środków zewnętrznych i z tego tytułu również należą się gratulacje dla Zarządu Powiatu i 

Starosty Legionowskiego, który jest jego Przewodniczącym. Kolejno dodała, że zauważalne 

są też zwiększone środki finansowe na oświatę, na programy wspomagające młodzież oraz 

na sprawy społeczne. Złożyła podziękowanie dla Skarbnika Powiatu Legionowskiego i 

wszystkich pracowników Starostwa Powiatowego w Legionowie za ogromną pracę. Wyraziła 

nadzieję, że większość Radnych doceni działania i starania Zarządu Powiatu i będzie 

głosowało za udzieleniem dla niego absolutorium.         

Pan Zenon Kuska powiedział, że jako Przewodniczący Klubu Radnych PiS informuje, iż 

członkowie Klubu będą głosować za udzieleniem absolutorium dla Zarządu Powiatu w 

Legionowie.  

Pani Aleksandra Bednarek powiedziała, że w imieniu Klubu Radnych Opozycyjnych 

informuje, iż członkowie Klubu wstrzymają się od głosu. Złożyła podziękowanie za pracę 

Zarządu Powiatu i Skarbnika Powiatu Legionowskiego, za realizację niewątpliwie trudnego 

budżetu w roku 2022.  

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń, Przewodniczący Rady przystąpił do procedury 

głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie udzielenia 

absolutorium Zarządowi Powiatu w Legionowie z tytułu wykonania budżetu za 2022 rok: 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Anna Gajewska, Mirosław Kado, Izabela Kownacka, 

Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, Wiesław Antoni 

Smoczyński, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Mariusz 

Śledziewski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Zenon Durka, Zbigniew Garbaczewski, 

Michał Kobrzyński, Jacek Szczepański, Tomasz Talarski 
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Uchwała Nr 337/LIII/2023 Rady Powiatu w Legionowie w sprawie udzielenia 

absolutorium Zarządowi Powiatu w Legionowie z tytułu wykonania budżetu za 2022 rok – 
stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

Przewodniczący Rady potwierdził, że Zarząd Powiatu w Legionowie otrzymał absolutorium 

od Rady Powiatu w Legionowie. Przekazał podziękowanie i serdeczne gratulacje, zarówno 
Zarządowi Powiatu, jak i Skarbnikowi Powiatu Legionowskiego. Na sali rozległy się oklaski.   

Pan Sylwester Sokolnicki jeszcze raz podziękował wszystkim za współpracę, członkom Rady 

i Zarządu, Skarbnikowi Powiatu, Sekretarzowi Powiatu, Naczelnikom wydziałów , 
Dyrektorom i Kierownikom jednostek organizacyjnych za codzienną pracę.  

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń, Przewodniczący Rady zakończył debatę i 

przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.   

 

 

 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę                      

Nr 308/XLVII/2022 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 19 grudnia 2022 r.               

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2023. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Skarbnika Powiatu Legionowskiego        

o omówienie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr 308/XLVII/2022 Rady Powiatu         

w Legionowie z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Legionowskiego na rok 2023. 

Pani Katarzyna Rembelska omówiła szczegółowo zmiany zawarte w uzasadnieniu                  

do powyższej uchwały.  

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały. Dodał, że Komisja 

Budżetowa na posiedzeniu w dniu 26.06.br. zaopiniowała pozytywnie omawiany projekt 

uchwały. W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń, Przewodniczący Rady przystąpił do 

procedury głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr 308/XLVII/2022 

Rady Powiatu w Legionowie z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Legionowskiego na rok 2023.  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, Izabela Kownacka, 

Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, Leszek 

Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek Szczepański, Mariusz 

Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

NIEOBECNI (2) 

Anna Gajewska, Wiesław Antoni Smoczyński 
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Uchwała Nr 338/LIII/2023 Rady Powiatu zmieniająca uchwałę Nr 308/XLIX/2022 

Rady Powiatu w Legionowie z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu 
Powiatu Legionowskiego na rok 2023 – stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

 

 

 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę                    

w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu 
Legionowskiego na lata 2023-2043. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Skarbnika Powiatu Legionowskiego,                    

o omówienie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 2023 – 2043. 

Pani Katarzyna Rembelska omówiła szczegółowo zmiany zawarte w uzasadnieniu                  

do powyższej uchwały.  

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował 

dyskusję. Poinformował, że Komisja Budżetowa na posiedzeniu w dniu 26.06.br., 

pozytywnie zaopiniowała omówiony projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń, Pan Leszek Smuniewski przystąpił do procedury 

głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 2023-2043.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, Izabela Kownacka, 

Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, Wiesław Antoni 

Smoczyński, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek 

Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

NIEOBECNI (1) 

Anna Gajewska 

 

Uchwała Nr 339/LIII/2023 Rady Powiatu zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 2023-2043 – 
stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

 

 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie trybu prac nad 
projektem uchwały budżetowej. 
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Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Skarbnika Powiatu Legionowskiego        

o omówienie projektu uchwały. 

Pani Katarzyna Rembelska omówiła szczegółowo zmiany zawarte w uzasadnieniu                  

do powyższej uchwały.  

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował 

dyskusję. Poinformował, że Komisja Budżetowa na posiedzeniu w dniu 26.06.br., 

pozytywnie zaopiniowała omówiony projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń, Pan Leszek Smuniewski przystąpił do procedury 

głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie trybu prac nad projektem uchwały 

budżetowej.  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, Grzegorz Kubalski, 

Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, Wiesław Antoni Smoczyński, Leszek 

Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek Szczepański, Mariusz 

Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

BRAK GŁOSU (1) 

Izabela Kownacka 

NIEOBECNI (1) 

Anna Gajewska 

Przewodniczący Rady poinformował, że z uwagi na problemy techniczne w głosowaniu nie 

mogła wziąć udziału Pani Izabela Kownacka. 

 

Uchwała Nr 340/LIII/2023 Rady Powiatu w sprawie trybu prac nad projektem 

uchwały budżetowej – stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 
 

 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę                    

w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu Legionowskiego. 

Przewodniczący Rady powiedział, że z uwagi na zmianę uchwały w sprawie trybu 

prac nad projektem uchwały budżetowej, konieczne było wprowadzenie zmian z tym 

związanych również w Statucie Powiatu Legionowskiego. Ponadto w Statucie została 

dokonana zmiana w załączniku nr 4, dotyczącym Wykazu jednostek organizacyjnych 

powiatu. 

Pan Leszek Smuniewski zaproponował dyskusję w zakresie omawianego projektu uchwały.   

W związku z brakiem zgłoszeń, Pan Leszek Smuniewski przystąpił do procedury 

głosowania.  
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Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Statutu Powiatu Legionowskiego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, 

Wiesław Antoni Smoczyński, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, 

Jacek Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz 
Zbroch 

Uchwała Nr 341/LIII/2023 Rady Powiatu zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Statutu Powiatu Legionowskiego – stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

 

 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie rozpatrzenia skargi 
na p.o. Dyrektora LO im. Marii Konopnickiej w Legionowie. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji o omówienie projektu uchwały. 

Pan Mariusz Śledziewski przedstawił szczegółowo uzasadnienie do projektu uchwały              

w sprawie rozpatrzenia skargi na p.o. Dyrektora LO im. Marii Konopnickiej w Legionowie. 

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował 

dyskusję. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń, Pan Leszek Smuniewski przystąpił do procedury 

głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie rozpatrzenia skargi na                    

p.o. Dyrektora LO im. Marii Konopnickiej w Legionowie.  

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, 

Wiesław Antoni Smoczyński, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, 

Jacek Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grzegorz Zbroch 
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Uchwała Nr 342/LIII/2023 Rady Powiatu w sprawie rozpatrzenia skargi na                    

p.o. Dyrektora LO im. Marii Konopnickiej w Legionowie – stanowi załącznik nr 28                
do protokołu. 

 

 

 

14. Przyjęcie protokołu z LII Sesji Rady Powiatu w Legionowie. 

Przewodniczący Rady powiedział, iż do protokołu z LII Sesji Rady Powiatu                       

w Legionowie, która odbyła się w dniu 29.05.br., dotychczas nikt nie zgłosił żadnych uwag. 

Zapytał, czy teraz ktoś z Radnych chciałby wnieść jakieś sugestie.  

Nikt z obecnych na posiedzeniu Radnych nie miał uwag, więc Pan Leszek Smuniewski 

przystąpił do procedury głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LII Sesji Rady Powiatu w Legionowie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, Wiesław Antoni 

Smoczyński, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek 

Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Izabela Kownacka 

Pan Leszek Smuniewski potwierdził, że protokół z LII Sesji Rady Powiatu w Legionowie 

został przyjęty. 

 

 

 
15. Wolne wnioski i oświadczenia. 

Pan Michał Kobrzyński powiedział, że na ul. Jana Pawła I w Legionowie, przy wjeździe do 

Szkoły Podstawowej nr 4 elementy zabezpieczające, betonowe rynienki do odwodnienia są 

uszkodzone i stwarzają niebezpieczeństwo w ruchu, co utrudnia wjazd na teren szkoły. 

Zwrócił się z prośbą do Zarządu Powiatu i Starosty Legionowskiego o sprawdzenie. 

Pan Leszek Smuniewski powiedział, że prosi wszystkich radnych o dokonanie aktualizacji 
systemu eSesja. 

Pani Agnieszka Borkowska zwróciła się z prośbą o sprawdzenie ścieżek rowerowych na 

terenie Powiatu Legionowskiego pod kątem utrzymania zieleni w ich bezpośrednim 
sąsiedztwie. 
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Pan Mirosław Kado powiedział, że na ul. Sikorskiego, jadąc od ul. Nowodworskiej, w okolicy 

pierwszego spowalniacza, przy prawym krawężniku robi się coraz większe wgłębienie. 

16. Zamknięcie posiedzenia. 

Posiedzenie Rady Powiatu w Legionowie zamknął Przewodniczący Rady, dziękując 

za obecność wszystkim uczestnikom Sesji. 

  

Przewodniczący 
Rady Powiatu w Legionowie 

Leszek Smuniewski  

 
Protokół przygotowała Agata Szraga 

 


